
Proces-verbal
'fncheiat Tn §edinta extraordinara, convocata de Tndata, a Consiliului

General al Municipiului Bucure9ti din data
de 05 maRie 2021, ora 10:00

Convocarea de Tndata a sedintei extraordinare a fost facuta de
catre Primarul General at Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu§or DAN,
prin dispozi+ia Tnregistrata sub nr. 196/05.03.2021.

§edinja a avut Ioc la sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 34 din cei 55 de consilieri.

§edin Ia s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx, in conformitate cu
prevederile H.C.G.M.B. nr. 94/23.03.2020.

La 9edinta au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir- Secretar
General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod – Director
executiv, Directia Asistenta Tehnica si Juridica

Au fost invitati sa participe, online, directorii din cadrul aparatului
de specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edinla au fost absenti urmatorii: Lipa Elisabeta, lordanescu
Anghel, Davidescu Mariana-Monica, Stoica loana, Petrariu Vasile-Luliu,
Badulescu Aurelian, Pavel Marius-Adrian, Suhan Valeriu-Nicolae, Circa
Honorius-Edward-Adrian, Maxim Marius-catalin, Olteanu Cristian-
Marian, Enciu Mihaela, Raiciu Anca-Daniela, Comanici Ancuta-Sorina,
Neac9u Lazar, Hopinca Rare9, Vigheciu Adrian Nicolae, Lixandru lonel-
Florian, Gherghiceanu Florentina, Calen+aru Nasi 9i Doicin Cristian-
Vasile

(

(

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna ziua!
Bine aji venit la 9edin ja Consiliului General de astazi.
va anun! ca avem o prezen@ de 31 de consilieri generali.
Pentru Tnceput, o sa va supun la vot ordinea de zi.
Vi rog, vota Ii.



Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Nu ne apare nicio persoana Tn a9teptare. O sa mai verificam.

Domnul Consilier Bu9i Sebastian Nicolae
Costin Hazarian.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Costin Hazarian. Muljumesc.
Vi rog sa dati drumul la vot pentru ordinea de zi.
O precizare. Avem o prezen la de 34 de consilieri generali.
Vi rog sa votaji ordinea de zi. Domnul lonescu Andrei, va rog sa

va exercitati votul
Cu 33 de voturi pentru, 0 Tmpotriva, 0 abjineri, ordinea de zi a

fost adoptata.

(

Vi supun la vot punctul numarul 1 de pe ordinea de zi,
respectiv Proiect de hotirare privind alegerea pre9edintelui de
9edinta a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti pentru
perioada 5 martie 2021 - 4 iunie 2021.

va rog sa faceti propuneri.

Domnul Consilier Sococlovici Razvan Mihai
Buna ziua. Din partea PNL, propunerea noastra este domnul Sorin

Purcarea .(

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Muljumesc.
Alte propuneri?
Nu avem
Vi rog sa votaji alegerea pre§edintelui de 9edin g, respectiv a

domnului Sorin Purcirea, consilier general.
Doamna Ciceala 9i domnul Stofor, va rog sa va exercitaji votul.

Domnul Stofor.
Cu 33 de voturi pentru, 0 voturi#6dtriA.abtineri, alegerea

pre9edintelui a fost adoptata
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Felicitari, domnule pre9edinte.
Multumesc.

Domnul Pre$edinte de 9edinla Purcarea Sorin
Multumesc, doamna Secretar General
Am sa salut 9i eu zicandu-le buna dimineaja tuturor bucure9tenilor

care au curiozitatea de a urmari 9edinja noastra de Consiliu General
astazi. Am sa salut 9i prezenja colegilor no9tri, in primul rand a
Primarului General, care este inijiatorul 9edintei 9i a colegilor no9tri
consilieri generali, in frunte cu cei doi viceprimari carora le multumesc. O
sa ne facem mana cu o 9edin@ foarte complicata, avem un singur punct
pe ordinea de zi, 9i dupa cum 9tili 9i v-a fost comunicat, pentru ordinea
de zi am sa dau cuvantul domnului Primar General, fiind initiatorul

proiectului, sa ne prezinte susjinerea dumnealui.
(

Domnul Primar General Nicusor DAN
in primul rand acest contract cu McDonald's a fost Tncheiat dupa

cum 9titi Tn anul 1995, pentru 25 de ani. Lucrul foarte important este ca
’incepand cu luna mai 2019, beneficiarul contractului s-a a dresat de mai
multe ori, in scris, primariei spunand atentie, acest contract se va Tncheia
9i trebuie sa gasim o solutie juridica pentru a-I prelungi, eventual. Nu a
obtinut niciun raspuns de la precedenta administratie. in urma cu trei luni
I-am prelungit pentru trei luni. Situatia juridica a fost mai complicata
decat cea la care noi ne a9teptam, din acest motiv mai solicitam o
prelungire de 90 de zile, timp Tn care conform amendamentelor pe care
am sa le citesc, ’Fmi asum ca 'in acest interval sa vin in fata Consiliului
General, pe de o parte cu o expertiza ANEVAR, pe de alta parte o sa
facem si o.. .

(

Domnul pre§edinte de §edinta Purcarea Sorin
Multumesc domnului Primar General 9i fmi cer scuze pentru

intrerupere. Domnul Badulescu, v-am auzit, cred ca dumneavoastra
sunteti, de9i mi-a fost greu sa-mi dau seama. va precizez ca la
rnomentul actual a9 dori ca domnul Primar General sa prezinte
sustinerea acestui proiect 9i amendamentele pe care dansul doreste sa
le sustina 9i va garantez ca veti avea cuvantul sa vi exprimati punctul de
vedere

Domnul consilier Badulescu Aureliaa
Domnule pre9edinte, va rog



Domnul presedinte de 9edinta Purcarea Sorin
Tncepusem sa prezentam proiectul. va rog sa permitem domnului

Primar General se termine sustinerea acestui proiect 9i dupa, veti fi
primul care veti lua cuvantul, a9a cum spuneam.

Domnul Primar General Nicusor DAN
A9a cum spuneam, in acest interval de 90 de zile, fmi asum in fata

Consiliului General ca o sa vin cu o expertiza facuta de un expert
ANEVAR care sa ne spuna situatia terenurilor Ia zi, pe de alta parte sa
va prezentam Tn termenul cel mai scurt situatia pentru care, motivele,
pentru care am ajuns Tn aceasta situatie. Vreau sa vi spun ca nu e deloc
rezonabil sa lasam o mare companie internajionala Tn situatia de a nu-9i
putea desfa9ura activitatea de pe o zi pe alta 9i pe de alta parte pentru
noi sa nu putem sa Tncasam ni§te bani, chiar daca contractul nu este cel
mai fericit pentru municipalitate. Permiteti-mi va rog sa citesc
amendamentul. Dupa art. 2 se introduc doua noi articole 3 Pi 4 cu
urmatorul cuprins:

Art.3 in termen de 30 de zile de la data intrarii Tn vigoare a
prezentei hotarari Primarul General al Municipiului Bucure9ti va prezenta
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti un raport asupra cauzelor
care au determinat Tntarzierile Tn analiza oportunitatii privind modificarea,
prelungirea sau Tncetarea efectului contractului de asociere.

Art.4 (1) in terrnen de maxim 60 de zile de la data prezentei
Primarul General al Municipiului Bucure9ti va prezenta Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti o evaluare de catre un expert
ANEVAFR pentru determinarea unei valori actualizate la nivelul anului
2021 a sumei de plata pe care Asociatul trebuie sa o plateasca
proprietarului precum 9i limita minima a unei astfel de sume.

(2) in maxim 75 de zile de la data prezentei Primarul General al
Municipiului Bucure9ti va prezenta Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti un proiect de Act adi+ional negociat 9i agreat de Asociat. Daca
nu se ajunge Ia un act aditional agreat, Primarul General al Municipiului
Bucuresti va notifica Asociatul de Tncetarea efectelor contractului

Art. 3 devine art. 5
Acesta este amendamentul.

(

(

Domnul pre§edinte de §edinta Purcarea Sorin
Multumesc, domnului Primar General
Acum, pentru ca avem proiectul, ca

Tmpreuna cu amendamentul, propun
proiect 9i, apoi, sa ajungem la votul

In totalitatea sa,
:baterea acestui
colegii consilieri

e.Td



generali care doresc sa ia cuvantul, sa T9i exprime opinia asupra
susjinerii sau dimpotriva a acestui proiect, sa se Tnscrie la cuvant.

A9a cum am spus, domnule Badulescu, va rog, aveti cuvantul.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da, va multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin
va ascultam, domnule Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Da, era blocat microfonul. Haideji sa va spun eu, pe scurt, cam
care este povestea. Sigur, domnul primar general are multe pove§ti 9i
filrne Tn cap, am vazut clar ce a subliniat, 9i anume faptul ca e pacat ca o
companie mare sa nu stea pe aici, sa ne ia banii 9i sa ii trimita Tn alte
!ari, dar nu asta este important. Dragi colegi consilieri generali, pe masa
mea 9i a primarului general din mandatul trecut aceasta solicitare a fost
de nenumarate ori. Noi am spus foarte clar ca, pana cand nu va veni la
zi cu plata, nu poate sa fie nicio discutie Tn acest sens. Ceea ce va
spune acum dumneavoastra domnul primar, ca aduce un expert
ANEVAR care sa stabileasca el valoarea datoriilor, domnule primar,
dumneata 9tii ce vorbe9ti? ANEVAR-ul este o asocia+ie profesionala
uncle, printre aIji speciali9ti are 9i pe cei care au capacitatea profesionala
de a spune care este valoarea unui teren, nu valoarea datoriilor dintre
parIi, da? Acum, dumneavoastra va rog frumos sa aveti Tn vedere ca
lucrurile nu stau a9a cum le prezinta domnia sa. Acest primar care este
astazi la pupitru, din disperare, face aceste solicitari repetate, are discutii
cu dumneavoastra pentru a va indupleca sa Ii acopere cat de cat
infrac+iunea pe care a savar9it-o 9i atat. in rest, totul este o poveste. va
rog frumos sa aveji in vedere ca odata ce veji sustine acest proiect,
arnendat, neamendat, cu prostiile pe care le susjine primarul acolo, nu
veti face decat sa aduceji cat mai aproape de domniile voastre
raspunderea penala. Eu atat am vrut sa va spun, grupul PSD se
Tndeparteaza de la aceasta atitudine pe care primarul o are, §i anume
aceea de a fi partinitor doar cu anumite grupari pe care dumnealui le

e, motiv pentru care

(
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Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin
Ti multumesc domnului Badulescu pentru faptul ca s-a Tncadrat Tntr-

un timp rezonabil, lucru pe care am sa-1 solicit 9i celorlalti colegi care
doresc sa ia cuvantul

Avem solicitare din partea domnului Adrian Moraru. va rog.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius

Buna dimineata! A9 vrea sa spun doar doua sau trei lucruri pentru
a lamuri cateva lucruri de fineje. Grupul consilierilor PNL sustine ca
acest contract sa continue. Problema este ca, pana la urma, prioritatea
noastra 9i datoria este sa protejam bugetul municipalitatii 9i sa
maximizam veniturile generate din acest patrimoniu pe care iI avem Tn
aceasta asociere cu aceasta companie, contract semnat acum 25 de ani
cand, chiar ma uitam pe acele documente, Romania era cu totul 9i cu
totul alta. lar astazi, diferenta Tntre ceea ce plate9te francizorul, pentru ca
nu mai vorbim direct de aceasta companie, care s-a retras din Romania,
este un pre! total diferit fata de ceea ce plate9te, sa spunem, in maIl-uri,
acolo unde este Tntr-o chirie cu ni9te privaji. Ce ne intereseaza pe noi
este ca aceasta negociere sa fie una corecta 9i sa fie favorabila
municipalita Iii, despre asta este vorba. Faptul ca administra+ia PSD nu a
dorit sa prelungeasca la valoarea corecta acest contract 9i inclusiv sa
includa acele prevederi de judecare a litigiilor de care pomenea mai
devreme cineva, in sistemul juridic romanesc 9i astfel sa rezolvam 9i
acele probleme legate de eventuale datorii, este probleme dumnealor.
Noi TI sustinem pe primarul general in acest demers 9i apreciern faptul
ca, in sfar9it, probabil, oamenii de o alta responsabilitate din primarie vor
intra in aceasta comisie de negociere pentru ca eu cred ca una dintre
probleme este 9i faptul ca o serie Tntreaga de oameni, care au toata
expertiza necesara din primarie fug de raspundere sa negocieze acest
lucru. As vrea sa mai spun un lucru, va garantez ca, daca oamenii care
lucreaza Tn Directia de Patrimoniu, ar fi avut ei aceste terenuri, contractul
ar fi fost semnat 9i negociat de foarte mult timp, nu spuneau ca nu 9tiu
cum sa evalueze 9i sa iasa din aceasta problema. Prin urmare, cum am
spus, cred ca fiecare luna in care de fapt noi prelungim acest contract in
termenii din 1995, Primaria pierde bani. §i asta este prioritatea 9i a
noastra §i a Primarului General. Despre asta este vorba 9i, sigur, eu fmi
aduc aminte si de o celebra replica a Ibm-Rmlu vantu: Tntariti-va
statul, si asta cred ca ar trebui sa facdI,Od3mnub/LNnar, sa Tntarim §i
primaria 9i oamenii care se fac ca

(

(

de fapt, agest
h
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lucru din primarie. Poate ca trebuie sa ne mai uitam o data pe caracatija
aia pe care ati desenat-o. va muljumesc. Deci vom sustine acest lucru 9i
dorim sa vedem ca in cel mai scurt timp, poate nu in 3 luni de zile, ci
poate chiar mai repede reu9im sa ajungem Ia un acord 9i primaria sa
primeasca banii cuveniji cu adevarat la valoarea de pia@ pentru aceste
terenuri. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin

Multumim domnule Moraru. Domnul Stelian Bujduveanu este. Ma
scuza{i, am o solicitare de la domnul Sebastian Bu9i. va rog, domnul
Sebastian Busi.

r
Domnul Consilier Buti Sebastian Nicolae
Buna ziua! Vroiam sa va spun ca noi am avut o discujie vizavi de

datoriile acestui operator in Romania 9i din ceea ce ni s-a prezentat am
in+eles ca acele datorii nu provin din chiriile catre Primaria Capitalei. Am
in{eles ca acel contract facut acurn 25 de ani s-a facut pe o suprafa@ de
teren, iar astazi acea suprafata de teren, in anumite locatii, apartine
companiei de+inatoare de licen{a in Romania, adica dintr- un teren de
1.000 mp de 800 de metri este al lor pentru care dumneavoastra
solicitaji adica noi ca primarie solicitam chirie Tn continuare.

A9 vrea sa mi se raspunda la aceasta Tntrebare, daca este
adevarat sau nu.

Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin
Da, domnul Busi, am notat
Vreau sa va spun ca am invitat 9i din aparatul de specialitate al

prirnarului general, colegi care va pot raspunde la aceasta
Tntrebare. va rog sa ii raspundem domnului Bu9i.

(

Doamna Mariana Persunaru Director executiv Directia Patrimoniu
Buna dimineata. Mariana Persunaru sunt

Da, o parte din locatiile care au facut obiectul acestui contract de
asociere din 1997, 1996, nu se mai afla Tn proprietatea municipiului
Bucure9ti, au fost retrocedate conform legilor proprieta{ii 9i
achizitionate ulterior de S.C McDonald s, actual S.C. Premier de la
proprietari. De exemplu, la amplasamentul de la Buze§ti dintr-o
suprafata de 2500 metri patrati cat a fost contractul initial,
rnunicipalitatea mai dejine astazi Tn 9UIetri patraji

,A bne
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A9 face totu9i 9i eu o precizare 9i banuiesc ca de aici a venit 9i
solicitarea domnului consilier Busi. Noi cand vedem situatiile economice,
de exemplu Tn cazul de fata am observat ca este o suma de 1.500.000
de mii de lei care este considerata restanta 9i pe care noi o vedem a9a:
Daca ea nu este o suma datorata ar trebui cumva sa nu mai apara acolo
sa nu mai creem astfel de discutii. Stiti ceva de acest lucru?

Doamna Mariana Persunaru – director executiv Directia Patrimoniu
Da, au fost niste sentinte definitive si irevocabile de la Curtea de

Arbitraj prin care municipalitatea a pierdut Tn ceea ce prive9te aceste
datorii ale Premier SRL catre municipalitate, cand ne-am judecat Tn
instantele na+ionale am ca9tigat, la Curtea de Arbitraj am pierdut
'intotdeauna 9i au considerat ca SC Premier are dreptate 9i ca nu mai
datoreaza suma de 1,5 pentru Tntreaga suprafata ci raportat Ia cat a mai
ramas Tn proprietatea municipalitatii.

De ce nu s-au operat aceste sume Tnca Tn evidentele financiar
contabile, nu a9 putea sa va spun, exista Tnsa sentinte definitive 9i
irevocabile pentru parte dintre acestea pana Tn anul 2018.

Din 2018 pana Tn prezent inca nu avem o sentinta definitiva, dar 9i
acolo suntem Tn proces.

(

Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin
Domnul Busi este lamuritoare interventia doamnei Persunaru?

Domnul Consilier Buti Sebastian Nicolae
Da, acum am putut intra.
Da, este lamuritoare, deci din ce Tnteleg eu 9i cred ca au injeles 9i

colegii no9tri, deci McDonald are o sentinta prin care nu trebuie sa
plateasca acea suma datorata pe terenurile, proprietatea societatii
respective .

va multumesc, eu sunt lamurit.

(

Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin
Da, mai exista alte solicitari pentru cuvant? Nu, nu mai exista nicio

solicitare, drept pentru care procedura urmatoare ar trebui sa supunem
la vot amendamentul 9i apoi proiectului Tn integralitatea sa.

Am sa va mai spun un lucru, ca o completare procedurala, faptul
ca nu am supus la vot ordinea de zi la Tnceput Tn mod evident a fost
pentru ca este un singur proiect 9i urmeaza sa ne pronunjim pe el. Ok.

Deci Tn cazul de faR, va rog sa il,cedura de vot pentru

/
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Domnul Pu§ca§, domnul FRau, domnul F?au a votat, domnul Pusca§
va rog.

Mu ltumesc
Cu 33 de voturi pentru, 0 Tmpotriva, 0 abtineri, amendamentul

a9a cum a fost prezentat de catre domnul primar general, a fost
adoptat.

Supunem acum la vot proiectul de hotarare Tn integralitatea

va rog, vot. Domnul George Nicolaie va rog sa votati.

sa

(

Domnul Consilier Nicolaie George
Scuze, dar nu mi-a aparut procedura de vot. Oricum sa se

consernneze ca votul meu este pentru.

Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin
Ok, tot nu v-a aparut domnul Nicolaie?

Domnul Consilier Nicolaie George
Nu, daca mai initiati odata.

Domnul Presedinte de sedinta Purcarea Sorin
Atunci consemnam ca aji votat pentru. Tnchidem votul.
Cu 33 de voturi pentru, 0 Tmpotriva, 0 abjineri, proiectul de

hotarare a fost adoptat1.

( va muljumesc, avand in vedere ca am epuizat ordinea de zi, declar
sedinta Tnchisa. Multumim!

§edinta extraordinara, convocata de Tndata, a Consiliului General
al Municipiului Bucure9ti s-a Tncheiat Ia ora 10:38.

= Domnul Nicolaie George, consilie
avand Tn vedere ca sistemul de vot

gerI
nu i-a

'pentru

@//



Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe
care s-a desfasurat sedinta.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL

Purcarea Sorin

(

(

Redactat si verificat:
Titirisca Vilma Gabriela
Anghel Mirela
Danca Emanuel Cristian
Vuculescu Mioara
Vasilescu Floarea
Tanasoff Camelia



1.Ordinea de zi
A. Pent ru
B . impotriva
C . Ab+inere

Niciun raspuns Q/33 (

33/33 ( lee%)
g/33 ( e%)
g/33 ( e%)

0% )

AB C

Florin Covaci
Stefania Petre
Andrei Rigu
Stefan Stofor
Ionut Aruxandei
Gabriel Ridulescu
Cosmin Smighelschi
Ana Ciceala
Roxana Cantea
VALENTIN NECULA

Podar Marian-Vasile
Dan Milea
Nicore1 Nicorescu
Horia Tomescu
Sorin Purcarea
Sanda Hristudor
Diana Mardarovici
Gabrie1 Rau
Muresan Manuela
Luminita Serban
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
catamilitaru
adrian florescu
Sebastian Busi
Melciu Florin
Adrian Moraru
Andrei Badiu
GN

Cost in
Bujduveanu Stelian
Anamaria Alina Gram
Ionel Puscas
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1.Pct.I.Proiect de hotarare privind privind alegerea pre§edintelui de §edinTa a
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti pe perioada Q5 martie 2021 - 4
iunie 2021

IniTiator - Primarul General al Municipiului Bucure;ti; Comisii -
Comisia luridici si de Disciplina

A , Pent ru 33/ 34 ( 97% )
B.impotrivi g/34 ( 0%)
C.Ab+inere Q/34 ( 0%)

Niciun raspuns 1/34 ( 3%)

AB C

Florin Covaci
Stefania Petre
Andrei Rigu
Stefan Stofor
Ionut Aruxandei
Gabriel Radulescu
Cosmin Smighelschi
Ana Ciceala
Roxana Cantea
VALENTIN NECULA
Podar Marian-Vasile
Dan Milea
Nicorel Nicorescu
Horia Tomescu
Sorin Purcarea
Sanda Hristudor
Diana Mardarovici
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Luminita Serban
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
catamilitaru
adrian florescu
Sebastian Busi
Melciu Florin
Adrian Moraru
Andrei Badiu
GN

Cost in
ionescu andrei
Bujduveanu Stelian
Anamaria Alina Gram
Ionel Puscas

xI
xI
xI

I
xI
X

X

xI
X

xI
xI
xI
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xI
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X
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1.Amendament initiator pct .2
A ,Pentru 33/34 ( 97%)

B.impotrivi O/34 ( e%)
C.Abtinere g/34 ( e%)

Niciun raspuns 1/ 34 ( 3%)

ABC

Florin Covaci
Stefania Petre
Andrei Rigu
lonut Aruxandei
Cosmin Smighelschi
Ana Ciceala
Roxana Cantea
VALENTIN NECULA
Podar Marian-Vasile
Dan Milea
Nicore1
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Horia Tomescu
Sorin Purcarea
Sanda Hristudor

MardaroviciDiana
Gabriel Rau

Muresan Manuela
Luminita Serban
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
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1. Pct. 2 Proiect de hotirare privind aprobarea prelungirii valabilita+ii
asocierii cu 90 de zile pentru 4 amplasamente ce fac obiectul contractului de
asociere nr. 1941/C/25.09.1995 incheiat intre Municipiu1 Bucure gti ;i McDonald's
Romania (actua1 Premier Restaurants Romania S.R.L. )

Ini\iator - Primaru1 General al Municipiului Bucure9ti; Comisii -
Comisia de Patrimoniu; Comisia Juridica si de Disciplina

A.Pentru 32/33 ( 97%)
B. impotriva g/33 ( 0%)
C. Ab\inere g/33 ( e%)

Niciun raspuns 1/33 ( 3%)

A B C

Florin Covaci
Stefania Petre
Andrei Rigu
Ionut Aruxandei
Cosmin Smighelschi
Ana Ciceala
Roxana Cantea
VALENTIN NECULA
Podar Marian-Vasile
Dan Milea
Nicorel Nicorescu
Horia Tornescu
Sorin Purcarea
Sanda Hristudor
Diana Mardarovici
Gabriel Rau
Muresan Manuela
Luminita Serban
Catalin Deaconescu
RAZVAN SOCOLOVICI
adrian florescu
Sebastian Busi
Melciu Florin
Adrian Moraru
Andrei Badiu
GN

Cost in
ionescu andrei
Gabriel Radulescu
Stefan Stofor
Bujduveanu Stelian
Anamaria Alina Gram
lonel Puscas
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